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PROTOKOLL Datum DNR 
2024-06-17 C-2024-0053

CBH-skolans samverkansgrupps möte 

Protokoll nummer: 

12/2024 

Datum för mötet: 
2024-06-11 13:00-15:00 

Plats för mötet: 
Zoom 
 
Närvarande: 
Amelie Eriksson Karlström, skolchef 
Marie Larsson, kanslichef 
Lena Birgersdotter, HR-ansvarig 
Sara Tysk, HR VS CBH, sekreterare 
Ines Ezcurra, huvudskyddsombud 
Reine Bergström, SACO-s 
Jon Lindhe, ST 
 
Adjungerad: 
Åsa Jewson, Arbetsmiljöfrågor, HR VS CBH 
 
Ej närvarande: 
Björn Johannesson, biträdande huvudskyddsombud CBH 
Laila Naumann, SACO-s 
Olav Vahtras, SACO-s 
 
 

§ 1 Mötet öppnas 
a) Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställs.  

b) Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll kan läggas till handlingarna. 

§ 2 Verksamhetsärenden 
a) Campusflytten 
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Samverkansgruppens medlemmar har fått ta del av underlag gällande planering kring 
personalen i Södertälje. Den faktiska flytten äger rum först sommaren 2025 vilket ger tid 
för de anställda som berörs, både i Södertälje och Flemingsberg, att förbereda och prata 
ihop sig. 

b) Beslut om driftsinskränkning 

Som ett första steg mot en verksamhetsövergång har beslut om att avveckla 
ämnesområdet fattats. Verksamhetsövergången planeras preliminärt till den 1 
september och berör 12 anställda. Den utbildning som KTH anordnar inom ämnet 
kommer även den att avvecklas. 

De fackliga representanterna tillfrågas om de vill få information i frågan före de 
anställda. Den gemensamma överenskommelsen blir att så länge arbetsgivaren 
informerar de anställda om möjligheten att kontakta sin fackliga organisation i 
samband med information om verksamhetsövergång, behöver inte de fackliga 
organisationerna få besked i förväg. I stället får både fackliga organisationer och 
anställda information samtidigt. 

c) Arbetsbrist teoretisk kemi och biologi 

Diskussion förs om ärendet, men då det inte finns finansiering längre ser inte fackliga 
organisationerna något att anmärka på.  

d) Prefektprocess 

Samverkansgruppen får ta del av ett utkast till process för tillsättning av prefekt. 
SACO-s framför önskemål om att få vara delaktiga i samrådet kring ny prefekt tidigare 
än i förslaget. En annan synpunkt är att förtydliga att arbetsgruppens 
rekommendation ska innebära en ranking. Skolchef och kanslichef kommer att se över 
förslaget och återkomma med en uppdaterad version.  

Då en av skolans institutioner behöver tillsätta en ny prefekt före årsskiftet kommer 
skolchef att skicka ut ett förslag på profil för tjänsten före nästa möte. Därefter får 
samverkansgruppen möjlighet att diskutera förslaget vid nästa möte. 

e) Organisationsändring FPT 

Skolchef meddelar samverkansgruppen om att en organisationsförändring planeras i 
samband med en pensionsavgång. Komplett underlag kommer att presenteras vid 
nästa samverkansmöte. En fråga som lyfts av ST är om förändringen kommer att 
innebära att någon doktorand riskerar att hamna mellan stolarna. Detta kommer att 
undersökas och skolchef återkommer med svar vid nästa möte. 

§ 3 Anställnings- och personalärenden 
Diskussion förs om en tillsvidaretjänst där rekryterande chef angett som önskemål att 
annonsera internt och lämpligheten i att göra detta vid tillsvidareanställningar. HR 
kommer lyfta synpunkten med chefen och återkopplar vid nästa möte. Även svar gällande 
olika lönenivåer för forskningsingenjörer utlovas till nästa möte. I övrigt kunde samtliga 
personalärenden godkännas utan anmärkning. 

§ 4 Arbetsmiljöfrågor 
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a) Ansökan om omställningsmedel 

Samverkansgruppen är positiva till ansökan om satsning på inkluderande miljö för 
doktorander. Nästa steg är att ansökan hanteras av PPK. 

b) Medarbetarpulsen 

Skolchef visar resultaten för skolan i maj månads undersökning. Diskussion förs 
kring den stress som chefer i större grad upplever, samt att inte alla grupper verkar 
arbeta med resultaten från medarbetarpulsen. HR-ansvarig funderar på om lite 
extra stöd till cheferna behövs i samband med nästa mätning, för att frågan inte 
ska tappas bort. 

§ 5 Övriga frågor 
a) Per capsulam sommar 2024 samt mötestider HT 2024 

Datumen fastställs, kalenderkallelse kommer skickas ut snarast. 

b) Lärartillsättningar 

HR-ansvarig informerar samverkansgruppen om en planerad organisationsförändring 
gällande arbetsområdet lärartillsättningar som i nuläget hör till HR. 

§ 6 Nästa möte 
Tisdag 2024-06-25, kl 13:00-14:00, via Zoom 

Vid protokollet 
 

 

Sara Tysk, HR 

Protokollförare 

 

 

 

Skolchef CBH 

Ordförande 
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Huvudskyddsombud CBH 
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